
 

14. september 2022 

Referat af bestyrelsesmøde i Nakskov Gymnasium og HF’s bestyrelse  

tirsdag den 13. september 2021 kl. 16.00 

 
 

Deltagere: 

Gert Meyer Madsen, Steffen Rasmussen, Morten Nielsen, Betina 

Siegvardsen, Uffe Stein, Nicolai Privrat, Anders Koch Hansen, 

Karoline Astrid Follemand Nielsen. 

 
 

Fraværende: 
 

 

 

Dagsorden Bilag Sagsfremstilling Art/indstilling 

1. Godkendelse af referat af mødet den 23. august Uds. 

24.8.2022 

 Der har ikke været 

bemærkninger til det 

rundsendte udkast. 

2. Budgetopfølgning og likviditetsoversigt 

 

01, 02  Rektor gjorde opmærksom på, 

at der skulle omposteres, og at 

enkelte poster, der p.t. står til 

straksafskrivning, formentlig 

skal aktiveres i årsrapporten. 

Samlet det var der grund til at 

forvente et overskud på lidt 

under det budgetterede. 

 



3. Tilsynssagen 03 

 

Afrapporteringen har været i 

elektronisk høring og de få 

rettelsesforslag fra bestyrelsens 

side er nu indarbejdet. 

Afrapporteringen er indsendt til 

STUK den 29. august. 

Bestyrelsesformanden trak 

linjerne i sagen op. Formanden 

supplerede med:  

Nu har vi gennemlevet 

tilsynssagen og fået sat 

yderligere fokus på kvalitet – 

indsats og effekt. Ser vi tilbage, 

har det været en god og positiv 

proces, hvor arbejdet har givet 

os alle øget fokus og 

opmærksomhed på 

kvalitetsarbejdets betydning i 

alt det, vi arbejder med. 
 

Rektor gennemgik en tabel 

med de resultater, der mest 

validt dokumenterede effekten 

af indsatsen. 

4. Campussituationen  a.: Erhvervs- og 

Uddannelsesmesse 9. november 

b. ”Grøn” forsøgsansøgning 

Ad a.: Rektor orienterede om 

samarbejdet med de øvrige 

institutioner på Campus og 

med erhvervslivet. Der 

forventes stor tilslutning til 

messen. 

Ad b.: Ansøgningen om at få 

del i forsøgsmidlerne er 

forankret hos CELF, men er et 

campusprojekt, der kan 

involvere alle uddannelser. 

Ansøgningen er tænkt i 

sammenhæng med, men er ikke 

afhængig af en eventuel 

campusklasse. 

5. Ansøgningsprocessen vedr. ny rektor  a. Ansættelsesudvalget består 

af: 

Orientering og beslutning 

 



 

Gert Meyer Madsen 

Steffen Rasmussen 

Morten Nielsen 

Nicolai Privrat 

Thomas Krag 

Menduha Elezaj Berisha 

 

b. Ansættelsesudvalget 

orienterer om de indkomne 

ansøgninger 

 

c. Bestyrelsen bedes overveje, 

om formanden kan 

bemyndiges til at forhandle 

kommende rektors vilkår 

 

d. Afskedsreception for 

afgående rektor 

 

e. Velkomstreception for 

kommende rektor 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ad b.: Der var indkommet et 

tilfredsstillende antal 

ansøgninger, og 

ansættelsesudvalget har udvalgt 

nogle ansøgere til samtale. 

Ad c.: Bestyrelsen 

bemyndigede formanden til 

med næstformandens støtte at 

forhandle vilkårene for den 

kommende rektor. 

Ad d.: Afskedsreception for 

afgående rektor finder sted 

torsdag den 27. oktober kl. 

15.00-17.00. 

Ad e.: Receptionen forventes 

afholdt medio november. 

Afgående rektor taler med 

kommende rektor herom i 

forbindelse med 

afleveringsforretningen. 

6. Orientering fra formanden  a.  

 

Formanden nævnte, at Maribo 

Gymnasium og Nakskov 

Gymnasium og HF skulle 

mødes 14. september. 

Orientering om mødet kommer 

på bestyrelsesmødet i 

december. 



7. Orientering fra rektor  a. Skoleårets start, 

herunder 

optagelsesproces og 

elevtal 

Rektor gjorde opmærksom på, 

at der var afholdt ikke færre 

end fem optagelsesprøver. I alt 

var optaget en halv snes elever 

højere end forventet.  

De nyansatte lærere så ud til at 

falde godt til på skolen. 

8. Orientering fra elevrådet   Elevrådet er i gang med at 

konstituere sig. 

9. Næste ordinære bestyrelsesmøde  Tirsdag den 13. december  

10. Eventuelt   Bestyrelsesformanden takkede 

rektor for mange års godt 

samarbejde, og rektor takkede 

bestyrelsesformanden for det 

samme. 
 


